
Styrelsemöte Färjestadens Segelsällskap FSS 2023-04-03 

1. Närvarande: 

Ordförande för mötet Lars Rydeberg 

Sekreterare Fredrik Gustavson 

Charles Puskaric kassör 

Thomas Henriksson ledamot 

Rickard Holm ledamot 

Johan Siwer ledamot 

 

 

2. Information från Hamnkapten Micael Ullerteg:  Problem med skarvar i hamnen. Styrelsen 

kontaktar Mörbylånga kommun och hänvisar till ärendenummer 2022-134. Ca 20 st skarvar i 

hamnen nu. Ny förbättrad räddningsutrustning kommer komma. Reparation pågår i det inre 

hörnet. Bra bokningsläge i hamnen, behövs mer platser till mindre båtar framöver men 

säsongen 2023 ser ut att fungera bra. Idag är det 184 platser i hamnen inkl gästhamnsplatser 

(27 st). Kommer säsongen 2023 finnas plats för två vattenskotrar i hamnen. 

 

3. Ölands Windsurfingklubb önskar hyra ribben för en tävling den 9–11 juni. Styrelsen beslutar 

att om någon är med från klubben är det ok. Förslag på hyra är 1000 kr/dag. Lars Rydeberg 

kollar försäkringsfrågan och pratar med Gunnar Johannesson som är involverad i 

arrangemanget. 

 

4. Sjösättning 22 april allt är klart. 34 båtar totalt hittills anmälda för båda tillfällena. 

 

5. Kalmar Water Expo; kolliderar med vår andra sjösättningshelg och fixardag. Tanken att 

kunna vara med på lördagen den 12-14 maj. Visa två båtar, dela ut flygblad och 

marknadsföra seglarskolan barn/vuxna. Ribben och C55 måste vara i sjön. Bröderna Tinnert 

har sagt att dom kan ställa upp. Lars kollar hur ett upplägg skall kunna göras. Förslag att de 

ersätts med 2000 kr/person för de tre dagarna. 

 

6. Bra med anmälningar till seglarskolorna under sommaren. Ramlar in anmälningar 

kontinuerligt. Vi behöver hitta nya vägar att marknadsföra seglarskolan. Johan S tar fram 

förslag på utskick MF för seglarskolorna på Kalmar Water Expo. 

 

7. Jenny Siwer har gett styrelsen ett förslag på ungdomshäng i klubben, (se separat skrivelse). 

Styrelsen är mycket positiv till detta! Johan Siwer & Jenny kollar med Therese Möllevi på RF 

– SISU gällande försäkringsfrågan. 

 

 

8. På arbetsdagen den 14 maj är planen att påbörja arbetet med att fixa ”hängboden”. 

 

 

9. Nyckelinventering på kommande arbetsdag kommer göras. Båtvårdsgruppen ansvarar för 

detta. 

 

 



 

 

Nästa styrelsemöte tisdagen den 9 april kl 19.00 i Klubbhuset. 

 

Vid protokollet      Justeringsman 

 

 

Fredrik Gustavson     Richard Holm 

2023-04-03      2023-04-03 

 


